
Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzenne  

z dnia  20 grudnia 2021  roku  

              Posiedzenie komisji sala sesyjna  

 

 

DU-RM.0012.64.2021  

• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji – Patrycja Juszczyk   

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych w 2021 r.  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  

3. Sprawy różne – Autopoprawka Planu Pracy Komisji na 2022 rok.  

• Czas trwania posiedzenia  od 15.15 do 16.50 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności: Obecnych 9 z 9,  

• Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  

• Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk  

• Naczelnik Małgorzata Skiba  

• Aneta Siemieniec – pracownik wydziału 

• Wojciech Tomczyk – projektant  

Przebieg obrad:  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dzień dobry, witam wszystkich Państwa bardzo serdecznie. 

Witam również Projektanta Pana Wojciecha Tomczyka. Szanowni Państwo, zgodnie  

z dzisiejszym planem pracy zaczniemy od opiniowania projektów uchwał. Korzystając  

z obecności Pana projektanta,  bardzo proszę o wprowadzenie do projektu nr 157 w sprawie  

aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  Oddaję Panu głos.  

 
Ad. 2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

Projektant Wojciech Tomczyk – prezentacja i omówienie projektu uchwały Nr 157  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – bardzo Panu dziękujemy za przedstawioną prezentację to 

dla nas ogromna lekcja, Szanowni Państwo, czy do tego materiału macie Państwo pytania?  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec –  chciałbym bardzo podziękować Panu  za materiał za 

spostrzeżenia dotyczące naszego układu komunikacyjnego naszego miasta, który wymaga 

solidnego przemyślenia, jak się do tego zabrać, aby  ułożenie  planów komunikacyjnych na 



nowo,  bo faktycznie niektóre drogi nie powinny w ogóle powstać, ale są te ślady już  od 

kilkudziesięciu lat i tak je podtrzymujemy, czasami nawet niekorzystnie dla układu naszego 

miasta. Cieszę się, że Pan również poddaje wątpliwość  potrzeby budowy drogi północnej, 

która wyprowadza cały transport przez pół miasta. Ta droga strasznie nam nie pasuje 

i musimy się mocno nad tym zastanowić . Mieszkańcy przy innych ulicach czekają na remonty 

niestety my jesteśmy wstrzymani bo tam ma powstać droga. Jeżeli chodzi o drogę średnicową 

północ, o której mówi się teraz w metropolii, podpisaliśmy kolejne porozumienie  

 z Siemianowicami i Katowicami, aby tą drogę realizować. Ona nie będzie prowadzić 

bezpośrednio do lotniska ma prowadzić do A1, a docelowo wyłączy A1 z A4 . Na tej drodze by 

nam zależało. Pętla przyszłej  drogi, też nie za bardzo nam się podoba, ona przecina nasze 

tereny budowlane, więc budzi również zaniepokojenie mieszkańców. Jak do tego się zabrać, 

żeby ten nowy układ komunikacyjny po nowemu zbudować może Pan nam podpowie?   

Projektant Wojciech Tomczyk – trudne pytanie, trzeba się dowiedzieć co jest w tych 

dokumentach tworzonych , macie takie prawo zapytać Marszałka, Wojewody, czy trwają jakieś 

prace. Podpięcie do DK 94 jak najbardziej.   

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec -  w metropolii sugerowano ten ślad, aż do A 1,  ja nie 

znam planów innych miast, wiem, że Wojkowice też były zainteresowane, ale Pan mówi , że  

w Piekarach też nie ma tego śladu? 

Projektant Wojciech Tomczyk – warto się dowiedzieć, bo prace jakieś trwają. Projekty studium 

są zawsze opiniowane, ale opiniowane, a nie uzgadniane. Wszystkie te ślady dróg klasy G i klasy 

GB są śladami po nieczynnych liniach kolejowych i warto te ślady podtrzymywać jako rezerwę, 

coś się może zdarzyć za 10, 20 lat. Nie widzę jakiś nadzwyczajnych przesłanek, aby ten ślad  

podtrzymywać. Proszę dowiedzieć się co się dzieje w tych dokumentach nad tym planem.  

Wojciech Maćkowski – odcinek do 94 Katowicka, a Siemianowicka wydaje się dość łatwy do 

zrealizowania, problem się zaczyna od 94 dla mnie praktycznie niewykonalny.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – mam jeszcze pytanie do Pana projektanta , jeżeli sytuacja 

obecna - zastana inna niż przyjęte studium uwarunkowań np. trakcje drogowe w miejscach, 

gdzie wydane zostały pozwolenia na budowę i usytuowane są już domy, czy jakieś inne 

elementy, czy wtedy studium uwarunkowań wymaga aktualizacji, czy nie ma z tym żadnego 

problemu?  

Projektant Wojciech Tomczyk – nie ma tutaj żadnego pilnego nakazu, jeżeli Państwo uznacie, 

ze coś zaczyna uwierać to wtedy się podchodzi do zmiany studium. Nie jest tak, że coś trzeba 



robić gwałtownie , nagle pod presją czasu.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – bardzo dziękujemy za fachowe opinie, sugestie, porady. 

Szanowni Państwo przechodzimy do zaopiniowania projektu Nr 157.  

Projekt Nr 157 

w sprawie  aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  
Wynik opiniowania:  
 Głosów „Za”- 9 

Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 9 
 

Projekt Nr 144  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czeladź - ,,Nowe Piaski” 

Małgorzata Skiba – konsolidujemy  plany,  mamy 5 planów.  Do pilnej zmiany są 2 plany.  

Mamy wnioski o zmianę planu , chcielibyśmy jak najszybciej przystąpić do opracowania tego 

planu dla tego rejonu.  

Wynik opiniowania :  
 
Głosów „Za”- 9 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 9 

 
Projekt Nr 145 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej 4731S - ul. Dehnelów w Czeladzi”. 
 
Wojciech Maćkowski – łącznie 4 mln zł i realizacja w przyszłym roku ?  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – ta droga miała być remontowana w tym roku, niestety 

powstały jakieś opóźnienia będziemy ją realizować w przyszłym roku W tym roku mieliśmy 2 

mln zł i przesuwamy je na przyszły rok.  

Naczelnik Małgorzata Skiba – tam był problem z uzbrojeniem tego terenu , oraz  

z  pozwoleniem wodno – prawnym, które musiał uzyskać starosta.  

Wynik opiniowania:  

Głosów „Za”- 6 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 



Obecnych na posiedzeniu – 6 
Projekt Nr 146 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 
przejęcia do realizacji przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami z terenu Gminy Czeladź w 2022 roku. 
Naczelnik Małgorzata Skiba – jest to porozumienie na rok następny, będziemy je podpisywać 
po podjęciu przez Państwa uchwały.  
 

Wynik opiniowania:  

Głosów „Za”- 6 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 6 
 

Projekt Nr 147 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako  część działki nr 1/9 
arkusz mapy 45, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego  
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania:  

Głosów „Za”- 6 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 6 
 

Projekt Nr 148 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako  część działki nr 
108 arkusz mapy 7,  w dzierżawę w drodze  bezprzetargowej,  na rzecz dotychczasowego  
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania :  

Głosów „Za”- 6 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 6 

 
Projekt Nr 154 w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na nieruchomości 

położonej w Czeladzi przy  ul. Francuskiej, stanowiącej działki o numerach ewidencyjnych 

29/39, 29/49, 29/50, 29/51, 29/53, 29/54, 29/57 arkusz mapy 4  

Naczelnik Małgorzata Skiba - omówienie projektu uchwały Nr 154  prezentacja   

w załączeniu do protokołu.   

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – bardzo popieram tą inwestycję , te dodatkowe cztery 

budynki wzbogacą całe osiedle będą przedłużeniem tego apartamentowca, który powstał przy 

ulicy Trznadla . Duża część terenów zielonych została zachowana. Piaski się wzbogacą  



o ciekawy teren. Bardzo namawiam Państwa to przyjęcia tej uchwały. Przybędzie nam 120 

mieszkań, a tym samym mieszkańców.  

Naczelnik Małgorzata Skiba – bez państwa zgody nie ma takiej możliwości realizacji tej 

inwestycji, dlatego ta uchwała jest taka ważna, to jest warunek zabudowy. Ta uchwała, która 

został przygotowana zastępuje warunki zabudowy dlatego jest taka dokładna , są w niej 

wszystkie parametry. Jeżeli Państwo podejmą tą uchwałę, wtedy inwestor może zwrócić się 

do organu architektury o wydanie pozwolenia na budowę.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  po raz pierwszy jesteśmy w sytuacji, kiedy faktycznie 

mamy do czynienia w praktyce z tą nową ustawą i z przepisami tej nowej ustawy i tego jakie 

to konsekwencje ma też dla procedowanych przez nas uchwał. To radni w danych gminach 

decydują o tym jakie inwestycje faktycznie będą realizowane jakie inwestycje mają szanse  

w kontekście ich realizacji?    

Naczelnik Małgorzata Skiba – tak,  jest zgodność z planem i zgodny ze studium. Zgodność ze 

studium to wyjątek, jeżeli nie ma zgodności ze studium jeżeli teren był wcześniej 

wykorzystywany produkcyjnie to inwestor może wystąpić do gminy z takim wnioskiem to jest 

ustępstwo i tak było w naszym przypadku.  Podstawowa zasada tej ustawy to zgodność ze 

studium.  

Irena Owczarz – nie doczytałam , czy to są tereny pokopalniane i to są tereny miasta?  

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – inwestor te tereny kupił od Spółki Restrukturyzacji 

Kopalń. To nie były nasze tereny. Inwestor wybuduje tam cztery budynki i zachowa tereny 



zielone. On pomiesza jakby te dwie powierzchnie zachowując tą ilość zieleni w innym układzie. 

My spełniamy jeden warunek i drugi.  

Wojciech Maćkowski – czy, jeśli rada podejmie tą uchwałę to plan zagospodarowania 

przestrzennego zostanie z automatu dostosowany w 100% do tego zapisu, czy to rada musi go 

kolejny raz zmieniać, żeby był zaktualizowany.  

Naczelnik Małgorzata Skiba – nie, z automatu to się nie zmienia, jeśli  będziemy zmieniać to 

wtedy to wprowadzimy. Nie ma przymusu, żeby  dostosowywać to od razu.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – może być taka sytuacja, że aktualizacja będzie za 10 lat. 

Dziękuję, jeżeli nie ma więcej pytań to  przejdziemy do zaopiniowania projektu uchwały.  

Wynik opiniowania:  
Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu  7  

 
Ad. 1. Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych w 2021 r.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk– komisja w roku 2021 nie podjęła żadnych wniosków  

Ad. 3. Sprawy różne.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – plan pracy przyjmowaliśmy już w listopadzie nastąpiła 

pewna zmiana w miesiącu maju jest temat Analiza działań dotyczących gospodarki odpadami za 

2021 rok, nie ma zaplanowanej przerwy wakacyjnej tylko jest opiniowanie projektów uchwał, 

zmiana dotyczy również miesiąca października  -  Gospodarowanie gminnymi zasobami 

mieszkaniowymi - plany na rok 2023. To wszystkie zmiany. Bardzo proszę opiniujemy plan pracy 

komisji na 2022 rok.  

LP. MIESIĄCE TEMAT POSIEDZENIA 

1. STYCZEŃ 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  

2. Sprawy bieżące.  

2. LUTY 1. Informacja o zrealizowanych nasadzeniach zieleni na 

terenie miasta Czeladź w 2021 r.  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 



3. Sprawy bieżące.  

3. MARZEC 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące.  

4. KWIECIEŃ 1. Ocena realizacji prowadzonej w mieście "Akcja 

Zima„ za sezon 2021/2022 wraz z oceną stanu 

technicznego nawierzchni dróg gminnych i 

powiatowych i przedstawienia szczegółowego planu 

remontów na 2022 rok (w tym planowane wspólne 

inwestycje drogowe z Powiatem Będzińskim).  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące.  

5. MAJ 1. Analiza działań dotyczących gospodarki odpadami za 

2021 rok 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące.  

6. CZERWIEC 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące.  

7.  LIPIEC/SIERPIEŃ  1.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące.  

8. WRZESIEŃ 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące.  

9. PAŹDZIERNIK 1. Realizacja działań gminy w zakresie ograniczania 

niskiej emisji w świetle zapisów Uchwały 

antysmogowej woj. śląskiego.  

2. Gospodarowanie gminnymi zasobami 

mieszkaniowymi - plany na rok 2023.  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące.  



10 LISTOPAD  1. Informacja Burmistrza Miasta Czeladź dotycząca 

kluczowych inwestycji realizowanych przez gminę 

Czeladź w 2022 roku. Plany inwestycyjne do roku 2024.  

2. Plan pracy Komisji na 2023 rok.  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące.  

11. GRUDZIEŃ 1. Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych  

w 2022 roku.  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące.  

 
Wynik opiniowania:  
Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” –0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu  7  

 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach 

bieżących?  

Wojciech Maćkowski – w budżecie jest 16 mln. zł na inwestycje drogowe, czy już wiemy na co 

te pieniądze będą przeznaczone?  

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – w tej chwili już mamy promesę na 4 mln. zł , czyli to 

co dostaliśmy na ulicę Ogrodową. Mamy nadzieję, że pod koniec stycznia lub początkiem 

lutego uda nam się ogłosić przetarg na ulice Ogrodową. To jest jedyna pewna rzecz z tej kwoty.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – mieszkańcy zgłaszają mi, że przy ulicy Krzywej zostały 

wycięte drzewa, nie wiem czy to jest nasz teren? , moje pytanie do kogo należy się zwrócić 

skąd ta wycinka?  

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – sprawdzimy to i poinformuję Panią Przewodniczącą.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk - dziękuję za udział w posiedzeniu komisji. Zamykam obrady 

Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.  

 
 

Przewodnicząca Komisji  
               Rozwoju i Polityki Przestrzennej 



 
                Patrycja Juszczyk 
W  załączeniu: 

Lista Obecności  

Protokół napisano dnia 10.01.2022r.  

Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP  
 

 
 

 

 


